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Who can forget our beloved gentleman's personal gentleman, Jeeves, who ever comes
to the rescue when the hapless Bertie Wooster falls into trouble. My Man Jeeves is sure
to please anyone with a taste for pithy buffoonery, moronic misunderstandings, gaffes,
and aristocratic slapstick.
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看完电视剧后果然阅读速度大幅提升，而且能自动脑补画面，很欢乐~
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-----------------------------
短篇读起来最有意思了！万能的Jeeves自然不用说，Bertie虽然倒霉呆傻，但有求必应
，又总能看到那些糟糕的朋友们最好的一面，真是不能更可爱啊~实习没活的时候假装
看文件看的，忍着不能笑真是技术活！

-----------------------------
http://www.pagebypagebooks.com/P_G_Wodehouse/My_Man_Jeeves/Jeeves_And_
The_Unbidden_Guest_p1.html

-----------------------------
"it's brain," i said; "pure brain! What do you do to get like that, Jeeves? I believe you
must eat a lot of fish, or something. Do you eat a lot of fish, Jeeves?"
然后J轻描淡写地回答一句：No, sir.
Jealous呀（突然想到猫儿聪明的原因跟常吃鱼有关嘛~哈哈哈）最有趣的地方之一是每
次Wooster挑了些花里花俏的穿着饰品时，Jeeves那painful的眼神以及双方不肯推让下
的持续小冷战。当然J始终向着咱们这个young master的，而young
master也很会知恩图报，一挥手听你的，J便感激不尽地处决那眼中钉~

-----------------------------
历年春晚凡是身份错位类的小品都算是给PGW提鞋

-----------------------------
How I wish to lead a life of carefree social parasite!

-----------------------------
累S偶了...

-----------------------------
想要一个Jeeves

-----------------------------
If you ignore his advice and fail to take his emotion into account, Jeeves is bound to
get his own back deliberately and give you the pip subtly rather than directly losing his
temper as well as cutting up rough. However, it is unnecessary for you to get worried
when getting stuck in trouble, because Jeeves appears to rally round you at stake.

-----------------------------



Bertie is the sweetest person in the world! And his delusion of mastery is so adorable.

-----------------------------
在librivox上听的 好玩

-----------------------------
【藏书阁打卡】跟姐姐拷了《万能管家》（Jeeves and
Wooster)的视频很久了，第三学期不再忙死所以终于看了，一口气看了六季。意犹未尽
。看译本的试读章节，违和感太强，所以只好找原著来看看（英文不太好的我觉得，这
是我唯几读得很愉悦的英文书），原来是融合了好些不同的人物的故事拍出来的。小说
挺好的，篇幅或许也受限于报纸或杂志给的空间吧，情节不会过度曲折，与电视剧相比
，就会觉得电视有时情节弄得略繁复了，或许是为了拍满50分钟每集不得已吧。继续龟
速读另一本“Right Ho, Jeeves”。

-----------------------------
ask jeeves was a worldwide search engine before google came into being. so you see,
jeeves is not only an engage-crusher, but also the human encyclopedia in all times.

-----------------------------
这个系列真是死死戳中了我的萌点，每当心情不好就拿出来翻翻～

-----------------------------
果然书更有基情哟

-----------------------------
突然就换人（名）了？！还行吧就跟喜剧剧本似的 赶脚剧会比较好看

-----------------------------
用手机Kindle读的……想象着电视剧里的人物和语气~

-----------------------------
Bertie me heartie!!!

-----------------------------
funny，but less interesting



-----------------------------
9.17 - 9.23 does not cater to my taste in humor

-----------------------------
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书评

This book comprises two series of short stories: the famous Wooster and his butler
Jeeves, and Reggie Pepper and his entourage. Wooster and Reggie are both carefree
British expatriates living in the States with plenty of inheritance, and plenty of
compassio...  
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